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Interpelujący radny: Robert Kujawski 

Radny poinformował, że zgłosili się do niego dwaj panowie, którzy dzierżawią teren pod dwa 

garaże przy ul. Chopina. Mają przedłużony czas korzystania z tych garaży – jeden do 30 

kwietnia, drugi do końca lutego – i jest prośba, aby obydwaj mieli ten czas maksymalnie 

przedłużony. Dodał, że teren ma być przeznaczony do sprzedaży na potrzeby wspólnoty. 

Poinformował, że jest to wynik większej akcji, dodatkowego obciążenia Urzędu pracą, 

podczas gdy wiele osób zaczyna interweniować, kiedy dostają informację, że mają 

zlikwidować jakąś komórkę czy garaż, a nie wiedzą, czy cokolwiek w tym miejscu szybko 

powstanie, bo znając realia – będą to puste miejsca. 

Radny, nawiązując do sprawy zgłoszonej przez dwóch dzierżawców, zwrócił się o 

rozważenie, czy do chwili, kiedy ten teren nie będzie sprzedany na rzecz Wspólnoty, mogliby 

z niego korzystać – być może Wspólnota będzie chciała dalej dzierżawić im ten teren. 

Ponadto zwrócił się do Prezydenta Miasta o rozważenie, czy nie można by wprowadzić 

generalnej zasady takiej zmiany umów z dotychczasowymi dzierżawcami podobnych 

terenów, żeby w każdym momencie, za określonym wypowiedzeniem Miasto mogło te 

umowy rozwiązać, na przykład gdy faktycznie miałoby nastąpić rozpoczęcie jakichś prac lub 

znajdzie się nabywca takiego terenu – wtedy w ciągu miesiąca dotychczasowy dzierżawca 

musiałby ten teren uporządkować i wydać Miastu. 

Zdaniem radnego mogłoby to zaoszczędzić bardzo dużo czasu urzędnikom, którzy muszą się 

z tymi ludźmi spotykać, prowadzić negocjacje. Dodał, że w przypadku tych dwóch panów 

były dwa czy trzy spotkania i termin rozbiórki garaży był co miesiąc przesuwany.  
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